



ស្ថានទូតអូស្ត្រាលី

ប្រចាំព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

ថ្ងៃទី២ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០២៣

ប្រទេសអូស្ត្រាលីគាំទ្រវេទិកាវេជ្ជបណ្ឌិតវិទ្យាល័យ-ផ្នែកឯកជន

ថ្ងៃនេះ អូស្ត្រាលីបានបញ្ជាក់ឡើងវិញនូវការគាំទ្ររបស់ខ្លួនចំពោះវេទិកាវេជ្ជបណ្ឌិតវិទ្យាល័យ និង វិស័យឯកជន (G-PSF) របស់កម្ពុជា នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំ រវាងតំណាងស្ថានទូតអូស្ត្រាលីប្រចាំនៅកម្ពុជា និង តំណាងក្រុមប្រឹក្សាអភិវឌ្ឍន៍កម្ពុជា (CDC) និងសភាពាណិជ្ជកម្មកម្ពុជា (CCC) ដែលស្ថាប័នទាំងពីរមានតួនាទីជា លេខាធិការដ្ឋាន នៃវេទិកានេះ។

នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំនេះ អូស្ត្រាលីបានទទួលស្គាល់ពីសារៈសំខាន់នៃកិច្ចសន្ទនាដោយបើកចំហរ រវាងវិស័យសាធារណៈ និងវិស័យឯកជន ហើយបានបញ្ជាក់ឡើងវិញនូវការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់ខ្លួនក្នុងការគាំទ្រវេទិកាវេជ្ជបណ្ឌិតវិទ្យាល័យ និងវិស័យឯកជន ដែលជាវេទិកាដ៏សំខាន់សម្រាប់សម្របសម្រួលកិច្ចសន្ទនារវាងភាគីពាក់ព័ន្ធនៅក្នុងវិស័យសាធារណៈ និងវិស័យឯកជន។

វេទិកាវេជ្ជបណ្ឌិតវិទ្យាល័យ និងវិស័យឯកជននេះ ត្រូវបានបង្កើតឡើងក្នុងឆ្នាំ១៩៩៩ និង ទទួលបានការគាំទ្រ ពីរដ្ឋាភិបាលអូស្ត្រាលីចាប់ពី ឆ្នាំ២០០២ ដល់ឆ្នាំ ២០០៩។ ក្នុងចន្លោះពេលនោះ វេទិកានេះ ត្រូវបានគេទទួលស្គាល់ថាជាវេទិកាគំរូលំដាប់ពិភពលោកលើការអនុវត្តកិច្ចសន្ទនារវាងវិស័យសាធារណៈ និងវិស័យឯកជន។ ចាប់ពីពេលនោះមក វេទិកានេះពង្រីកខ្លួនដោយមានការកើនឡើងនូវចំនួនក្រុមការងារពី ៦ ដល់ ១៤ក្រុម ដែលនេះសបញ្ជាក់ពីសារៈសំខាន់នៃកិច្ចសន្ទនារបស់វិស័យឯកជន ក្នុងន័យធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងនូវបរិយាកាសធុរកិច្ច។

ឯកឧត្តម ចាស្ទីន វ៉ាយអេត ឯកអគ្គរដ្ឋទូតអូស្ត្រាលីប្រចាំនៅកម្ពុជា បានមានប្រសាសន៍ថា “វិស័យឯកជនរបស់កម្ពុជាមានសក្តានុពលខ្ពស់ ក្នុងការគាំទ្រការអភិវឌ្ឍសេដ្ឋកិច្ចរបស់កម្ពុជា។ វេទិកានេះគឺជាមធ្យោបាយដ៏មានតម្លៃសម្រាប់ពង្រឹងសមត្ថភាព និងពង្រីកសក្តានុពលវិស័យឯកជន ដោយជំរុញកិច្ចសហប្រតិបត្តិការជិតស្និទ្ធរវាងរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា និងក្រុមការងារទាំងអស់ ដើម្បីដោះស្រាយបញ្ហាប្រឈមរបស់វិស័យឯកជន” ។

ការគាំទ្ររបស់អូស្ត្រាលីធ្វើឡើងតាមរយៈកម្មវិធីអភិវឌ្ឍន៍សេដ្ឋកិច្ចដ៏ធំរបស់អូស្ត្រាលី គឺកម្មវិធីភាពជាដៃគូ
កម្ពុជា អូស្ត្រាលី សម្រាប់ការអភិវឌ្ឍន៍សេដ្ឋកិច្ចប្រកបដោយភាពធន់ (CAPRED)។ កម្មវិធី CAPRED កំពុង
ផ្តល់ការគាំទ្រផ្នែកបច្ចេកទេសក្នុងគោលបំណងបង្កើតវិធីសាស្ត្រអនុវត្តការងារដ៏ល្អប្រសើរ និងធានាឱ្យ
មានការចូលរួមប្រកបដោយបរិយាបន្ននៅក្នុងវេទិការវាងរាជរដ្ឋាភិបាល និងវិស័យឯកជននេះ។

កិច្ចប្រជុំពេញអង្គរបស់វេទិកានេះ លើកទី១៩ នឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅថ្ងៃទី១៣ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ២០២៣ នៅវិមាន
សន្តិភាព ក្រោមការដឹកនាំរបស់លោកនាយករដ្ឋមន្ត្រី ហ៊ុន ម៉ាណែត។

ទំនាក់ទំនងព័ត៌មាន៖ Media.Cambodia@dfat.gov.au